
Protokoll Styrelsemöte Minigiraffen 2017-06-12 

Närvarande: Jennifer Ullbrand, Johanna Fors, Bengt Hellman, Linn 
Karlsson, Erika Möller, Anna Gutenmark, Anette Andersson  
 
Ordförande, Linn:  

- Fyllnadsval ordförande och administratör. Rösta på 
Midsommarfesten. Från 1:a mötet i augusti. 

- Öppet hus planeras till oktober i ett led att öka marknadsföringen och 
synliggöra förskolan. Att ha referensförälder närvarande på Öppet 
hus diskuteras.  

- Skyddsrond i juni planeras av Linn och Madelene. 
- Personalsamtal i augusti. 
- Nybyggnationsrepresentanter, 3 st föräldrar har anmält sig att bevaka 

Minigiraffens intressen samt medverkar vid kommunens 
samrådsmöte, Maria Hellman, Elin Larsson, Kristina Sundström. 

 
Ekonomi, Bengt: 

- - 56 000 efter april följer budget.  
- Nytt avtal med telia, fast telefon och bredband.  
- Tre hörselskydd har inkommit. 
- Inköp av byxor. Se över kläder var tredje år. Gemensamt inköp av 

byxor från Fritidsforum övriga inköp görs personligen.  
- Nya regler gäller för ekonomiska föreningar som börjar gälla efter 

nästa årsmöte, Bengt ser över att vi efterföljer dem. 
 
Inköp, Torbjörn:   

- Se över månadsstäden, uppdatera behov. Torbjörn gör detta. 
 
Webbansvarig, Erika:  

- Avtalsförändringar gällande Telia. Erika stämmer av med Anette.  
- Nya webbansvarig introduceras av Anette till IT sysslorna och 

hemsidan. 



- Uppdatering av styrelsemaillistan bör göras Erika/Anette ordnar. 
 
Vice Ordförande, Jessica: 

- Vi är ett barn kort till hösten pga oväntade uppsägningar, Jessica 
försöker fylla den. 

- De 6 nya familjerna som börjar på hösten har ej fått 
planeringseftermiddagar för att de ska bli lite varma i kläderna innan 
de går in i verksamheten. 

 
Personal, Johanna: Ej närvarande. 

- Undersöker möjligheterna att få representant från FOLKSAM till 
Minigiraffen för att tala om hur pension och försäkringarna som 
personal en täcks av fungerar. 

 
Administratör/Miljö, Jennifer:  

- Stadgeändringarna som bestämdes på årsmötet behöver föras in hos 
bolagsverket.  

- Utvecklar nya vikarieavtal. 
 
 
Övrigt: 
Nästa styrelsemöte: 23:e augusti kl 18.00. 
Mötet avslutas. 


